
1 

 
                                                              
    

          
 21.1739/Io 
 12 oktober 2021 
 Goedgekeurde versie 

 

Verslag openbare deel van de 164e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 14 september 2021 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
0 Vooroverleg 

- Installatie nieuwe raadsleden. 
De nieuwe raadsleden worden geïnstalleerd. 
 

- Verkiezing voorzitter en vice-voorzitter van de raad. 
Voor het voorzitterschap van de raad heeft zich één kandidaat gemeld. B. Houben wil graag zijn 
voorzitterschap voortzetten. De raad ondersteunt zijn kandidaatstelling. Hij zal het 
voorzitterschap voor een tweede termijn van twee jaar gaan vervullen. 

Voor de functie vice-voorzitter heeft zich een raadslid kandidaat gesteld. I. de Jong wil graag zijn 
vice-voorzitterschap voortzetten. De raad ondersteunt zijn kandidaatstelling. Hij zal het vice-
voorzitterschap voor een tweede termijn van twee jaar gaan vervullen.  

J. Hennissen wordt verkozen tot vice-voorzitter van de studentengeleding. 
 
- Introductiepraatje voorzitter raad FHML. 

De voorzitter houdt een introductie over het werk, de bevoegdheden en de verplichtingen van de 
raadsleden en verwijst ook naar enkele basisdocumenten in iBabs. De sheets zijn toegevoegd aan 
het openbaar deel van het verslag met kenmerk 21.2545. 
 

1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. 
 

2 Introductie nieuwe leden Raad FHML 
De nieuwe leden van de raad stellen zich kort voor. 
 

3 Introductie decaan – Bestuur FHML 
De decaan stelt zich kort voor en houdt een presentatie over de organisatie van de FHML. 
De bestuursleden stellen zich kort voor en houden een presentatie over hun eigen 
portefeuille/aandachtsgebieden. 

De sheets zijn toegevoegd aan het openbaar deel van het verslag met kenmerk 21.1731/I. 
Indien er meer informatie over specifieke aandachtspunten en/of onderwerpen is gewenst, stelt de 
decaan voor om dit gedurende het academisch jaar te agenderen in aanwezigheid van het 

betreffende bestuurslid. 
 
4 Mededelingen decaan 

Er zijn geen mededelingen. 
 
5 COVID-19; laatste ontwikkelingen opstart onderwijs per 1 september 2021 en 
evaluatie facultaire introductie 

De decaan geeft aan dat er op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen te melden zijn en is in 
afwachting van de persconferentie van het kabinet dat vanavond plaatsvindt. 
De raad vraagt naar de ervaringen van het hybrideonderwijs tot nu toe. M. oude Egbrink geeft aan 

dat de FHML ervan uitgaat dat het onderwijs volledig op de campus plaatsvindt, behalve wanneer 
studenten niet naar de campus kunnen komen. Alle onderwijsgroepskamers en collegezalen zijn 
voorzien van apparatuur zodat in die gevallen hybrideonderwijs kan plaatsvinden. Tot op heden 

heeft het Onderwijsinstituut FHML vooral positieve feedback ontvangen.  
 
De directeur FHML geeft desgevraagd aan dat het aantal mensen in de gebouwen toeneemt. Het 

monitoren van de aantallen in de gebouwen zal voorlopig aan de orde blijven. Het is dan ook van 

belang dat studenten en medewerkers in- en uitchecken middels de UM-card. De directeur FHML 
beaamt dat het aantal coronastewards is afgenomen. Hiervoor is bewust gekozen. Tot op heden 
lijkt het erop dat de meeste mensen zich houden aan de richtlijnen en er zijn ook geen 

besmettingsgevallen onder de studenten bekend.  
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Met betrekking tot de mondkapjes heeft de UM de regelgeving wanneer mensen in de gangen 
lopen de mondkapjes gebruikt moeten worden. De reden hiervoor is dat de veel gangen van de 

UM-gebouwen smal zijn.  
Het Maastricht UMC+ heeft geen mondkapjesplicht maar ook daar dragen mensen in smalle gangen 
en spreekkamers een mondkapje. 
 

6 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 

De vice-decaan doet een oproep aan medewerkers en studenten om mee te helpen aan het 
mozaïeken van het bankje in het kader van UM Strolls, een wandelroute door Randwyck voor 

studenten en medewerkers op initiatief van student Matthijs Bosveld. Het bankje dat als startpunt 
zal dienen voor de wandelingen staat naast de fietsenstalling bij de Uns50. 
De vice-decaan geeft aan dat de raad regelmatig op de hoogte wordt gehouden van de 

ontwikkelingen rondom de renovatie van de Uns50. Op dit moment zijn er geen noemenswaardige 
ontwikkelingen te melden. 
Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat sommige verwijzingen in UM-gebouwen inderdaad 
niet meer correct zijn. Dit wordt in het najaar opgepakt door Gebouwenbeheer. 

 
7 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 

 
8 Rondvraag 
Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat nog niet duidelijk is of de Faculty Bar in de Uns40 

open mag gaan. Dat is afhankelijk van de maatregelen van het kabinet. Zodra hierover meer 
duidelijk is, zal de directeur FHML contact opnemen met studentlid Matthijs Maring om ook 
logistieke afspraken ten aanzien van de Faculty Bar te maken. 
 

De raad heeft opgemerkt dat het aantal studenten aan de UM weer is toegenomen en vraagt of de 
FHML ook aandacht heeft voor de huisvesting. Er blijkt een fors tekort aan huisvesting te zijn in 
Maastricht. De decaan geeft aan dat dit inderdaad een belangrijk UM-breed aandachtspunt is en 

het College van Bestuur is daarover in gesprek met de gemeente Maastricht. Er wordt onder meer 
gekeken naar (tijdelijke) oplossingen op de korte termijn. Zo zal een leegstaand bejaardentehuis 
worden ingezet als huisvesting voor studenten. Het huisvestingsprobleem is onvoorzien, zo was 

Maastricht in 2019 nog uitgeroepen tot de beste Studentkamerstad. 

  
Kim Luyten 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 


